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Olyan szóbeszéd járja körül a várost, hogy pénzügyi problémák miatt meg fog szűnni a
Székelyudvarhelyi Sport Klub futsal csapat. A híresztelések alapján nem kapnak fizetést a
játékosok, akik tiltakozásképp az e hétvégi fordulóban nem is akarnak focizni.

A dolgok tisztázása érdekében ma felkértük az illetékeseket, hogy informáljanak az ügy
súlyosságáról. A sajtótájékoztatón Molnár Miklós alelnök képviselte a vezetőséget, a csapatból
pedig jelen volt Botorok János edző, valamint Mihály Zoltán, Szőcs László és Szőcs Lóránd
játékosok.

Molnár Miklós közölte, hogy tényleg vannak problémák a klubnál, méghozzá nem is kicsik.
Nagyon rossz anyagi helyzetben van a csapat, a játékosok még nem kapták meg a decemberi
fizetéseiket sem. 

Két tulajdonosi része van a klubnak: Székelyudvarhely Polgármesteri Hivatal és az alapító
tagok. Az anyagi problémák két fő okból adódnak: egyrészt a város nem szavazta meg az idei
év költségvetését – amire csak márciusban kerül sor –, így addig nem tud biztosítani pénzt,
amíg erre sor nem kerül. Másrészt nehezen folynak be a támogatásokból származó összegek
is, ami ugyancsak elég bizonytalan jövőt ígér a csapatnak.
  

  „Március közepéig nincs kilátás az elmaradt fizetések törlesztésére”- mondta el Molnár Miklós.
A klub alelnöke ugyanakkor azt is közölte, hogy a vezetőség megpróbál mindent megtenni
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annak érdekében, hogy mihamarabb pénzhez jusson a klub, viszont az út nagyon rögös.
Tárgyalásokat folytatnak a támogatókkal, és Bunta Levente polgármestert is felkérte egy
beszélgetésre, amin a helyzet súlyosságát szeretné megmagyarázni, és kérné a pénzügyi
dolgok megsürgetését.  

Nagyon rossz a helyzet, a játékosok nem tudják, hogy mikor számíthatnak pénzre. Mivel a
vezetőség semmi konkrétumot nem mondott a teremfocistáknak, és a kommunikáció is eléggé
visszaszorult a vezetőség és játékosok között, idejét látták a megbeszélésnek –  mindkét fél
jelen volt –, amelyen elpanaszolták a problémáikat. Kölcsönből élnek a játékosok. 

Sajnos a vezetőség semmi jóval nem biztatta a csapatot, egyelőre fizetést nem tudnak
biztosítani. „A gyűlés után úgy döntöttünk nem edzünk tovább. Másnap viszont a játékosokkal
és az edzővel összeültünk, és elhatároztuk, hogy kitartunk még egy ideig” -mondta el a
sajtótájékoztatón Szőcs László, a csapat egyik játékosa.

Botorok János edző úgy nyilatkozott, hogy mivel már régebb óta nem kapnak bért, úgy
döntöttek, elérkezett az a pillanat, amikor meg kell beszélni a vezetőséggel is az ügyet: „Eddig a
pontig kitartottunk, muszáj volt most már komolyabban beszélni a pénzügyi dolgokról. Habár a
gyűlésen nem kaptunk konkrét válaszokat, mi felvállaljuk a további munkát. 8-9 hónapja együtt
dolgozunk, építjük a csapatot, de sajnos ilyen körülmények között nem tudjuk sokáig folytatni.”
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  Mind Mihály Zoltán, mind pedig Szőcs Lóránd a kommunikáció hiányára panaszkodott.Véleményük szerint a folytonos informálással elkerülhetőek lennének a játékosok és avezetőség közti vita, nem alakulna ki a jelenlegi helyzet. A klub szeretettel fogad minden apró segítséget, úgy üzletemberektől, mint a szurkolóktól. Kárvolna tönkremenjen a román teremlabdarúgás egyik legeredményesebb csapata, amely nemutolsó sorban a legrégebbi is. Már három együttes kiszállt a bajnokságból, többek közt aháromszoros győztes Déva is, remélhetőleg Udvarhely nem követi őket. A város elveszítenéegyik szimbólumát.Megtudtuk, kicsin múlott, hogy a játékosok tiltakozásképp ne lépjenek pályára Focșani ellen,mégis 12 gólt rúgtak, a közönségnek játszottak. Vasárnap a fiúk a Sepsiszentgyörgyi Spicomcsapatát fogadják, remélhetőleg teltház előtt mérkőznek meg, szükség van a nézőktámogatására is. (SK-Spicom, február 28., vasárnap 19 óra, városi sportcsarnok).
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